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Anketa: Na co se těším příští rok? 
 
Jan Švejnar: Těším se, až tady budou vládnout politici, kteří pochopí, kam svět míří a jak se mění. A 
budou se lidem snažit vytvořit co nejlepší podmínky pro úspěch a prosperitu. V posledních letech jsem o 
tom slyšel hodně slov a slibů. Viděl jsem ale jen málo skutečně dobrých politických rozhodnutí, která by 
Česko posouvala blíž zemím, jež jsou schopny nejlépe obstát v ostré světové konkurenci. Vždycky mě 
mrzí, když vidím, že někdo jede jen na půl plynu a nevyužívá všech svých možností. Když nevyužívá 
příležitosti a nerozvíjí talent lidí. Těch zbytečných brzd a ztracených šancí spatřuji v Česku stále hodně. 
Těším se, až si to nebudu moci dovolit říct. 
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